

Financial Offer: Construction of Roads and Tent bases in new Annexes 1, 2, and 5 in Al-Hol Camp - NES العرض المالي: بناء الطرق وقواعد الخيم في الملحقات الجديدة 1 و 2 و 5 في مخيم الهول شمال سيرا						
(A) - Site Preparation of Roads and Communes in new annex 1-2-5 in Al Hol Camp						
#	Description of Goods / Services	وصف السلع / الخدمات	Unit	Qty	Unit Price (USD)	Total Price (USD)
A-1	Site preparation for the access roads and the free spaces : supply materials, machines, tools and manpower to perform final site preparation works for all the roads on the site. This stage shall complete the following targets: 1- To provide site grading and leveling for the roads. The final site layout shall be composed of communes that are higher than the adjacent roads by a minimum of 20 cm 2- To cut and fill obstacles including all soil gaps, ditches, trenches, bumps, berms, elevated lands, etc. 3- To compact the site initially and provide a starting ground for the survey works. 4- To excavate and remove the ground under each road @15cm deep and compact the exposed soil	عداد الموقع لطرق الوصول والمساحات الخالية : وريد المواد والآلات والأدوات والقوى العاملة للقيام بأعمال تجهيز الموقع النهائي لجميع الطرق في الموقع. وتستكمل هذه المرحلة الأهداف التالية: 1- توفير تسوية الموقع وتسوية الطرق. يتكون المخطط النهائي للموقع من كومينات أعلى من لطرق المجاورة بحد أدنى 20 سم 2- قطع وسد العوائق بما في ذلك جميع فجوات يرية والخنادق والمطبات والسواتر والأراضي المرتفعة 3- لضغط الموقع مبدئياً وتوفير أرضية انطلاق لأعمال المسح. 4- حفر وإزالة الأرض تحت كل طريق بعمق @15cm وضغط اليربة المكشوفة	M2	41000		
A-2	Site preparation for the access roads and the free spaces : supply materials, machines, tools, and manpower to perform final site preparation works for all the roads on the site. This stage shall complete the following targets: 1- To provide, lay, and compact crushed stone under each road path at a depth of 15 cm (after compaction). The final layout shall be composed of communes that are higher than the adjacent roads by a minimum of 20 cm.	جهيز الموقع لطرق الوصول والمساحات الخالية : وريد المواد والآلات والأدوات والقوى العاملة لأداء أعمال إعداد الموقع النهائي لجميع الطرق في الموقع. وتستكمل هذه المرحلة الأهداف التالية: 1- توفير وفرش وضغط الحجر المكسر تحت كل مسار طريق على عمق 15 سم (بعد الدمك). ويتكون المخطط النهائي من كومينات أعلى من لطرق المجاورة بحد أدنى 20 سم.	M3	5625		
A-3	Site preparation for the Communes (Blocks): supply materials, machines, tools and manpower to perform final site preparation works for the 17 communes on the site. This stage shall complete the following targets: 1- To provide, lay, and compact crushed stone for each commune at a depth of 10 cm. The final layout shall be composed of communes that are higher than the adjacent roads by a minimum of 20 cm.	إعداد الموقع للكومينات (الكتل): وريد المواد والآلات والأدوات والقوى العاملة للقيام بأعمال إعداد الموقع النهائية ل 17 كومين في الموقع. وتستكمل هذه المرحلة الأهداف التالية: 1- توفير وفرش وضغط الحجر المكسر لكل كومين على عمق 10 سم. ويتكون المخطط النهائي من كومينات أعلى من الطرق المجاورة بحد أدنى 20 سم.	M3	3400		
A - Total Cost in (USD)						
(B) - Construction of Tent Bases in New Annex 1-2-5 in Al Hol Camp						
#	Description of Goods / Services	وصف السلع / الخدمات	Unit	Qty	Unit Price (USD)	Total Price (USD)
B-1	THE GROUND SLAB: Provide materials & and casting (7*5)m with concrete class (300kg/m3), 15 cm thick. the base is reinforced with one layer of rebars 10mm dia @150mm c/c in both directions. For casting floors use nylon & chamfering the edges & and smoothing the surfaces for casting floors. All work must be done according to the details in the drawings and the instructions of the site engineer.	البلاطة الأرضية: توفير المواد وصب الارضيات (7 * 5) م مع فئة الخرسانة (300 كجم / م 3) ، سمك 15 سم. لقاعدة معززة بطبقة واحدة من حديد التسليح 10 مم كل 15سم في كلا الاتجاهين. صب الأرضيات باستخدام النايلون و وشطب الحواف وتنعيم الأسطح , يجب أن تتم جميع الأعمال وفقاً للتفاصيل الموجودة في الرسومات وتعليمات مهندس الموقع	M2	35		

#	Description of Goods / Services	وصف السلع / الخدمات	Unit	Qty	Unit Price (USD)	Total Price (USD)
B-2	THE WALL of 15 CM THICKNESS: Provision and implementation a walls of concrete blocks (15x20x40) cm for for the border of the tent and using cement mortar for the ratio (1:3) to fill the joints between the concrete blocks, all the work should be done according to the details in the drawings and the site engineers instructions.	الجدار - سمك 15 سم: وفير وتنفيذ جدران من الكتل الكونكريتية مقاس (40×20×15) سم لحدود الخيمة واستخدام مونة اسمنتية بنسبة (1:3) لملء الفراغات بين الكتل الخرسانية، ويجب أن تتم جميع الأعمال حسب لتفاصيل الواردة في الرسومات وتعليمات مهندسى الموقع.	M3	1.575		
B-3	CEMENT PLASTERING: provision and implementation of internal plastering, two coating layer with a cement dosage equivalent to 400 kg/m3 (included all needed materials) thickness not less 1.5 cm, all the work should be done according to the details in the Drawings and the site engineers instructions.	الزريقة الأسمنتية: وفير وتنفيذ زريقة داخلية، طبقتين من الطلاء بجرعة أسمنتية تعادل 400 كجم / م 3 (تشمل جميع المواد اللازمة) بسماكة لا تقل عن 1.5 سم ، يجب أن يتم جميع الأعمال وفقا للتفاصيل الواردة في الرسومات وتعليمات مهندسى الموقع ."	M2	23.5		
Total Cost for X1 (One) Tent base in (USD)						
B - Total Cost for X340 (Three Hundred Forty) Tent bases in (USD)						
(C) - Construction of Ramps in New Annex 1-2-5 in Al Hol Camp						
C-1	Ramp: implementation of a ramp with dimensions of 1.5*1.5 m with the same reinforcement as the base within itemline B-1. All work must be done according to the details in the drawings and the instructions of the site engineer.	رَمْبَة: تنفيذ رَمْبَة بأبعاد 1.5 * 1.5 متر بنفس تسليح القاعدة, يجب أن تتم جميع الأعمال وفقا للتفاصيل الموجودة في الرسومات وتعليمات مهندس الموقع	No	85		
C - Total Cost in (USD)						
Grand Total Cost (A + B (X340) + C) in (USD)						

- NOTE:
- 1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
 - 2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
 - 3. The Service must delivered to Al-Hol Camp in Annexes 1, 2, and 5 in NES , as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
 - 4. The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to fence in Annexes 1, 2, and 5 in Al-Hol Camp in North East SYRIA.
 - 5. The company must submit approved site visit form and to be added to bid documents.
 - 6. The company must specify at least Three qualified site-civil engineers and a survey team for taking profiles of the networks and the site.
 - 7. Cleaning the site after completing all implemented activities and remove the debris to the identified location by the local authority.
 - 8. 20% of the project must be finished in 2024 and the other 80% must be finished in 2025, so, the item lines (A.1 and A.2) of the project must be fully finished in 2024 to achieve 20% completion per the financial plan, and the rest of the project to be completed before March 22, 2025.
- ملاحظة:
- 1.منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
 - 2.للمنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، ويمكن تجزئة العطاء بين أكبر من شركة.
 - 3.يتم التسليم الخدمات المذكورة اعلاه الى مخيم الهول في ملحقات 1 و 2 و في شمال سوري وحسب الخطة المقدمة من قبل ميسيرف الميسروع للمنظمة .
 - 4.الاسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم والتنفيذ للملحقات 1 و 2 و في مخيم الهول في شمال سوري .
 - 5.يجب على الشركة تقديم استمارة زيارة الموقع موقعة و معتمدة من قبل المهندس الميسيرف للمنظمة و يجب ارفاقها مع مستندات العطاء المقدم.
 - 6.يجب على الشركة تحديد اثنين على الأقل من ثلاثة مهندسين مدنيين مؤهلين للموقع وفريق مسح لأخذ ملفات تعريف الشبكات والموقع..
 - 7.تنظيف الموقع بعد الانتهاء من جميع الأنشطة المنفذة وإزالة الحطام إلى الموقع المحدد من قبل السلطة المحلية.
 - 8. يجب الانتهاء من 20٪ من الميسروع في عام 2024 ويجب الانتهاء من 80٪ الأخرى في عام 2025 ، لذلك ، يجب الانتهاء من البنود (A.1 و A.2) للميسروع بالكامل في عام 2024 حسب الخطة المالية ، ويجب أن يتم الانتهاء من باقي الميسروع قبل 22 مارس 2025.

Name of Signatory:_____

Title of Signatory:_____

Name of Bidder:_____

Signature & stamp:

Date of Signing:_____